

Zápis provedl: Stanislav Jeřábek

Prezenční listina je přílohou.

Začátek zasedání 19:16**1 Schválení programu schůze**

Prezident Jozef Šebák přivítal přítomné a pochválil uklizenost zasedačky. Uvedl, že doufá, že jde o poslední zasedání v tomto roce.

1. Schválení programu zasedání (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Představení delegátů (vede J. Šebák, typ: informace, čas: 5 min.)
3. Schválení zápisů (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.)
4. Info z klubů (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: 10 min.)
5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.)
6. Studentská iniciativa - budoucnost dejvického kampusu (vede: M. Wagner, typ: diskuse, čas: 15 min.)
7. Žádost o externí členství - Spolek posluchačů architektury (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 15 min.)
8. Schválení výroční zprávy SU ČVUT za rok 2017 (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 15 min.)
9. Různé (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: dle potřeby)
10. TTTTTTTTTT (vede: J. Šebák, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

Usnesení 18-10-01:

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání poslaný do konference Parlamentů 17. prosince 2018.“

OHP: 9; 9:0:0 → **Usnesení přijato****2 Představení delegátů***Žádný nový delegát*

19:19 přichází J. Beneš

3 Schválení zápisů

Zápis není, omlouváme se.

4 Info z klubů**POD:** Zítra proběhne akce Podolské Vánoce přicházejí, jinak vše po starém.**eFD:** Proběhla Noc na fakultě, povedla se. Vypilo se všechno pivo. Bylo perníčkování na Bubnu a pak proběhlo mejdlo - povedené, ale perníčky se nesnědly. Plánujeme schůzi představenstva s řešením akcí na další semestr.**EP:** Zápasy, nejvýraznější je vánoční sbírka hraček pro DRS Zvonek. Je toho rekordní

počet, zhruba dvojnásobek loňského. Čeká nás vánoční večírek. Je nutné mít vánoční kostým.

Orlík: Jedna párty bez názvu, příští týden vánoční večírek, pracujeme na wifi.

BUK: Zítra vánoční večírek taky se secret Santou. Řešíme rekonstrukci, taky na výjezdku s nástinem představ. Proběhla schůzka aktivních členů klubu s centrálou. Plánujeme mimořádnou schůzi ohledně darování/rozdání některého majetku klubu a dořešení finanční stránky.

ISC: Nový prezident, Jakub Nový - FEL. Máme nové stanovy - lehká úprava. Hledáme lidi na příští semestr. Bude večírek vánoční a farewell party, pak silvestr.

KK: Bez velkých změn. Zamyslíme se nad změnou úterních setkávání na Strahově, kam nám nechodí moc lidí. Zítra máme poslední setkání před svátky. Na příštím zasedání PAR budou přítomni i kluci z Home Church.

STOH: Ve středu proběhne vánoční večírek a vyhlášení turnajové ligy. Začala nová spolupráce s Albi na zapůjčení herních sad a nějaké dary. Účast na adventu a zapůjčení her na jaderku.

Galibi: Pravidelná setkání a deskovky, teď ve středu v rámci vánočního večírku volby do představenstva - počet kandidátů se shoduje s počtem míst.

BEST: Motivační víkend, účastnili jsme se adventu v kampusu, zítra nás čeká vánoční večírek.

FIT++: Máme účast na LANce, kde jsme prohráli, proběhly FIT Vánoce.

SH: Taktéž jsme byli na SGL winter, kde jsme vyhráli. Děkujeme za pomoc s organizací AVC ČVUT. Budou muset proběhnout nějaké interní hovory. Máme konečné výsledky voleb do druhé poloviny představenstva a doplňovaček na bloku 11. Schválili jsme rozpočet a rezignoval předseda. Zbývá mi nějakých 14 či 20 dní. Děkuju Standovi, který vyřešil problém s teplou vodou na 3 blocích. Měli jsme vánoční večírek.

SIN: Pivní běh a spolupořadatelství 5. Buben games. DOD na FITu vedle SH a SU. Účast na Adventu v kampusu. Dnes probíhá vánoční party.

AVC: V. Petráš jako obyvatel bloku 6 děkuje za teplou vodu. Dělali jsme stream SGL, probíhá inventura, nakupujeme nějakou techniku. Dále streamujeme Engineers.

IAESTE: Nic moc zásadního. Proběhl vánoční večírek s „Učleňováním“ nových členů. Sháníme stáže pro nové studenty a připravujeme jarní veletrh.

5 **Info z Akademického Senátu**

Mezi zasedáními parlamentu neproběhl žádný akademický senát. S. Jeřábek tak jen pozval na další zasedání a informoval, že na programu bude také schvalování nového ceníku náhrad.

6 **Studentská iniciativa - budoucnost dejvického kampusu**

M. Wágner: Jsme studentská iniciativa, asi 10 architektů, chceme zlepšit kampus. Máme zájem nabrat lidi a dát víc hlav dohromady.

Kampus je velmi sterilní, bez NTK by byl veřejný prostor mrtvý. Kampus by měl být živým místem. Akce jsou občas, ale to není skutečný kampus. Řešíme to s architekty, kteří řešili kampus, s prorektorem Kordovským, se spolky z KTF UK, senátory z VŠCHT, spolky na

ČVUT a chceme oslovovat další.

Máme v zásadě 2 okruhy aktivit:

- 1) Diskuse o veřejném prostoru s Prahou a všemi v kampusu, dostat všechny k jednomu stolu. Oživit znovu snahy o změnu kampusu hlavně se studenty, je potřeba do toho mluvit.
- 2) Aktivity upozorňující na nedostatky. Např. provizorní sportovní hřiště na různých místech. Letní kina, menší koncerty studentských kapel. Výstava studentských prací z FA a FSV o kampusu, které v posledních letech vznikly. Ukazovat možnosti veřejného prostoru. Výčet dalších problémových míst.

Přidáme se na soc. sítě. Už máme jednoho stavaře a chceme i další lidi, názory všech studentů. Nechceme navrhovat, chceme upozorňovat na problémy a diskutovat o nich. Chceme probudit buňku z memoranda o kampusu, jasně určit vizi a aby proběhla otevřená veřejná soutěž. Výzva o názory, nápady a doporučení nějakých studentů, kteří by chtěli se k iniciativě přidat. Dnes jsem náhodou potkal Kordovského a nějaké schůzky architektů apod. včetně Prahy apod. už probíhají. Chtějí se spojit se zástupci studentů, pravděpodobně SU.

O. Surnin: Kolik vás je? Je nás zatím 10. Bavíme se o tom asi 6. týden, rozbíháme se, jsme na začátku.

M. Hošna: Já jsem pochopil, co je iniciativa. Ale nevím, co teď očekáváte. Chtěl jsem informovat největší spolek na ČVUT, hledáme názory, nápady a lidi, kteří by se přidali. Chtěl jsem oslovit velkou skupinu lidí, rozšířit informaci.

V. Huvarová: Srovnání s KD? Jaký je rozdíl? Oni v roce 2015 podepsali memorandum. Pak vznikl KD. Nikdo neřeší veřejný prostor. Chceme rozvíjet diskuzi o těch problémových místech.

J. Šebák: Chci otevřít diskusi. Mluvílo se o schůzce s Kordovským. Co si myslíte o zapojení SU do iniciativy? Souhlas, určitě ano. *R. Volf: Několikrát se říkalo o tom, že jsme chápáni jako servisní organizace a chtěli bychom to změnit.*

V. Novotný: Měli bychom se určitě zapojit, mít slovo, dodávat nápady.

S. Jeřábek popsal fungování těch 2 skupin v KD. Chce to sbírat nápady myšlenky hlavně od žijících v kampusu. Pak prosadit ty změny, ukázat na možnosti a tlačit na neaktivní statutáry.

J. Kapoun: Na adventu jsme z dejvických klubů byli sami. Chtělo by to víc klubů, KD je dobrá platforma k provazování a větší spolupráce dejvických klubů.

J. Šebák: Jak to vidí zahraniční studenti? Máte podněty? *ISC:* Nemůžu z hlavy říct přesně. Teď se nám už moc nedaří po semestru od nich dostat feedback, ale tak dva roky dotazu to bylo lepší a kampus zmiňovali.

7 Žádost o externí členství - Spolek posluchačů architektury

Obdrželi jsem žádost to externí členství od náčelnice. Chtěli by se více zapojit v rámci celé univerzity a členství považují za správný krok.

M. Wágner: Máme dlouhou historii od začátku 20. století. pak nás zrušili, po revoluci zase jsme. Chceme podporovat diskusi o architektuře a designu, zájem o architekturu. Zastupovat studenty na FA. Pořádáme akce pro studenty. Exkurze do zahraničí i po Praze, vítání prváků, vernisáže ateliérů. Úzce spolupracujeme s PR fakulty, akce děláme napůl. Naše největší akce je Olověný Dušan, což je studentská architektonická soutěž.

Nemáme ohledně SU žádné konkrétní cíle či přání, ale chceme se více propojit, jsme příliš uzavření na fakultě. Děláme nějaké workshopy na mobiliář a dvorek na FELu, to je třeba věc, co můžeme nabídnout. Jak jsme udělali workshopy, tak jsem zjistili, že se můžeme víc

otevírat.

S. Jeřábek: Vnímám snahy o externí členství jako přirozenou věc. SPA už spolupracuje s FIT++.

V. Huvarová: *Finance?* Máme sponzory ze stavebnictví nebo architektury. Stavební firmy nás zvou na workshopy.

V. Huvarová: *Máte peníze od fakulty?* Nejsem si jist, určitě je podporovaná akce s PR, ale víc nevím.

V. Huvarová: *Napadlo vás zapojit se do rekonstrukcí kolejí?* Nad tím jsme nepřemýšleli. Teď budeme mít workshop na FD. Jsme dost vytížení, moc navíc toho nezvládneme, ale je to super nápad, díky za návrh.

J. Rubáš: *Máte povědomí o SU? Víte jak funguje a kam se vlastně hlásíte?* Než jsme se o tom bavili, tak jsme měli schůzku se Standou a Jožem a ti tam cca 20 minut mluvili o SU.

J. Šebák: Začátky povědomí vznikaly letos při organizaci akce prvák, kde se k tradici na FITu letos připojili i studenti FA. Pak jsme byli pozváni na schůzi, kde jsem ji prezentovali a padla řeč také na možnost spolupráce, kde jsme tuto možnost odprezentovali včetně všeho, co to obnáší.

J. Rubáš: *Bylo hlasování členské schůze?* Ano, bylo, prošlo.

A. Příhoda: *Jak často se scházíte?* Většinou každých 14 dní. Někdy i po týdnu, když se něco děje, ale to je výjimečně.

A. Příhoda: *Jak dlouho je náčelník náčelníkem? Máte ve stanovách, že je volen na neurčito a maximálně rok?* Volí se tradičně na výjezdku ke konci roku.

V. Petráš: *Víte o ŠTUKu na stavárně? Spolupracujete s nimi? Jste si bližší?* Náčelnice byla ve spojení s někým z představenstva. Poslední dobou jsme si uvědomili existenci KD a chtěli prostě začít spolupracovat s někým z fakulty.

J. Šebák: ŠTUK nemá právní subjektivitu a současná situace jim vyhovuje. Nemají snahu se stát zájmovým klubem ani si nijak jinak zařizovat právní subjektivitu.

M. Hošna: *Když vás přijmeme, jak bude dál vypadat spolupráce? Jakou máš představu?* Budeme velmi rádi za nějaký kontakt na jiné fakulty ohledně workshopů, jinak nějaké konkrétní plány nemáme. Vnímali jsme externí členství jako nějaké formální schválení spolupráce.

M. Hošna: *Uvažovali jste o tom, že by bylo lepší se prvně otevřít a poznat SU, než uděláte ten formální krok. To navázání neproběhlo.*

J. Šebák: Je možné začít chodit na parlamenty, otevřít se, potkávat ty lidi a zajímat se o SU, sbírat ty nápady, myšlenky.

J. Rubáš: *Proč tu není náčelnice?* Nevyhovoval termín, pondělky nám obecně nevyhovují. Cílem je začít spolupracovat s kluby v SU.

J. Šebák: Já osobně to podporuji. Když se podíváte na poslední přijaté externí kluby, tak na začátku taky moc nevěděly, do čeho jdou, a nyní se velmi aktivně zapojují. Nepřijde mi fér klást nějaké podmínky, úkolem SU je spojit.

J. Rubáš: Já s tím souhlasím, nicméně si myslím, kdyby nám ho přišel odprezentovat někdo výše postavený. Myslím, že by bylo lepší, kdyby nám mohl odpovídat někdo z vedení.

R. Volf: Souhlas s J. Rubášem, chceme se rozšiřovat, ale taky bych rád viděl někoho s větším právem mluvit za spolek.

20:33 odchází Václav Dyntar.

M. Hošna: Myslím, že dává smysl posunout hlasování na další PAR, abychom mohli dostat lepší odpovědi. Termíny parlamentu jsou pro lidi zvenčí těžko dohledatelné.

A. Příhoda: Souhlasím s jedním seznamovacím kolem a poté až pokračovat s hlasováním. Líbí se mi myšlenka připojení dalšího klubu a i ta iniciativa představená Markem, by se lépe

tlumočila, kdyby bylo SPA součástí.

V. Petráš: Děkuju Jožo za to, že jsi řekl, se spojujeme kluby bez ohledu na jejich aktivity.

J. Šebák: Domluvíme se, že hlasování proběhne na příštím zasedání za přítomnosti někoho ze SPA FA. Příští zasedání bude 8. ledna na rektorátu. Každopádně tu zaznělo, že většina z nás tuto aktivitu vítá.

8 Schválení výroční zprávy SU ČVUT za rok 2017

J. Šebák děkuje S. Jeřábekovi za vypracování části zprávy a T. Drábkovi za dodání podkladů. Zvládli jsme dopracovat výročku ještě v tomto roce.

S. Jeřábek děkuje J. Šebákovi a komentuje schvalování výroční zprávy až v prosinci s tím, že stále nejsou dodány zprávy všech klubů.

J. Šebák popisuje strukturu zprávy začínající informacemi o SU, pak následují změny v centrále jak v únoru tak v průběhu roku. Změna je v rozdělení mandátů v parlamentu. Nově se píše o kontrolní komisi. Následují informace o studentské samosprávě. Nejvýznamnější změna je na pozici ředitele.

Přijali jsme 21. klub SU - Engineers Prague. Interní kluby SU mají v součtu přes 10 000 členů. Následují informace o studentské samosprávě, výběr zajímavých projektů. Na závěr je ve zprávě výčet významných událostí.

P. Valach upozorňuje na hrubku s „nabitím“ stanov.

J. Mára upozorňuje na chybný součet v tabulkách.

J. Šebák: Děkuji za upozornění a navrhnu usnesení s dovětkem o zapracování chyb. Kdo zprávu četl? *Asi 4 ruce nahore*

Proběhla krátká diskuze o aktivitě a spolupráce některých klubů, především SPELEO.

J. Šebák: Chci dát výroční zprávy na web, i tu z roku 2016.

Usnesení 18-10-02:

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje výroční zprávu za rok 2017 zaslanou do konference parlamentu 15. prosince 2018 ve znění po zapracování formálních nedostatků.“

OHP: 9; 9:0:0 → **Usnesení přijato**

9 Různé

S. Jeřábek upozornil ISC na povinnost dodání nového znění stanov. Dále informoval o vyjednané 30% slevě z lednového ubytování pro ubytované ze strahovských bloků, na kterých netekla teplá voda. Také informoval o řešení situace klubu Buben a očekávané schůzce s rozdělováním či prodáváním některého majetku klubu klubům ostatním.

SH: Prosím o update zápisů na webu. Je tam poslední z května.

STOH: Zvu na zítřejší večírek

EP: Děkuji za krásný rok s vámi, že jste nás před víc než rokem přibrali. Přeji hezké svátky

a abychom se tu v lednu zase sešli.

POD: Zvu na zítřejší Vánoce.

J. Rubáš: Neširte, prosím, na FB věci, kterými si nejste jisti. Můžete tím způsobit dost paniky. Jak je to s mým jmenováním? Jmenoval mě V. Pužman před rezignací.

J. Šebák: Některé případy už tu byly, v obou jsem byl zainteresován. Oba ty případy byly pozastavení klubu, kdy delegáta jmenoval prezident.

Vznikl tu takový nešvar, kterým je jmenování delegátů s posunutou účinností. Mohli bychom se domluvit, že nebudeme akceptovat jmenování s posunutou účinností. Mohlo by nám to působit problémy i pro určování mandátů pro zájmové a externí kluby.

J. Rubáš: To musí být někde napsaný.

J. Šebák čte stanovky.

J. Rubáš zpochybňuje že jmenování delegáta je zachování činnosti klubu.

J. Šebák: Činnost není jen to, co je nutné pro zachování existence. Nemít delegáta je narušení činnosti klubu.

S. Jeřábek: Ve stanovách je to jasné, mít delegáta je činnost klubu, nefunguje jen navenek. Když s tím nic neuděláš, je to sporné. Prosím, předeleguj se, pak není pochyb.

J. Šebák: Místopředseda jednoznačně delegovat může. Osobně se mi nelíbí jmenování s posunutou účinností, ale když už jsem s tím začali, tak bych v tom pokračoval a uznal.

J. Šebák: Ptal jsem se vás na pozvání rektora a prorektorky, předběžně mám potvrzenou účast obou.

Od 1.1. všechny mandáty padají, je třeba znovu nadelegovat. Jelikož je parlament už 8., oznamuji, že případná schůze volitelů k mandátům zájmových a externích klubů by se konala ten den od 18 hodin.

S. Jeřábek: Prosím o alespoň jednoho takového delegáta už 1., jelikož je tam týdenní lhůta.

J. Šebák: Rozdělili jsme FSP, celý milion bez DPH mezi 39 žadatelů. Úroveň žádostí byla bohužel různá.

STOH: Chtělo by ten workshop příště dříve. *S. Jeřábek:* Byl doodle, dřív to bohužel nešlo.

J. Šebák: Bude bowling, sestavujte týmy.

21:34 odchází L. Bartůňková

Stále intenzivně jednáme o rámcovce, další schůzka ve středu. momentálně hledáme správnou formu tak, aby byl stav právně bezpečný pro ČVUT.

Schůzek se účastní kvestor, vedoucí právního odboru Kos a prorektor Holý; za nás já, S. Jeřábek, M. Kothera a P. Valach.

V pátek by měla být další GDPR schůzka, kterou bych si dovolil zrušit.

Je tu možnost mít v lednu workshop na vyjednávání. Máme nabídku na celodenní workshop na cca 7 hodin, domluvil jsem víkend, asi sobotu. Tématem by byla spolupráce s partnery.

Dostali jsme výraznou slevu, rád by udělal záznam pro nás i pro svoje potřeby - v tu chvíli by to bylo zadarmo.

Jsou navrženy nové ubytovací dokumenty - zásadní změny, deadline je krátký, potřebovali bychom více času.

Prosím S. Jeřábka, aby informoval ubytovací odbor, že budeme potřebovat víc času na projednání v RSS.

Informace o rozdání či půjčení objemného majetku z Bubnu.

J. Mára: Plakáty z rektorátu ohledně plesů a koncertů a verbování do orchestru s heslem „Dejme si do trumpety“. V indexu studenta máme 140 lidí s 10 a více kredity, přidávejte akce, pište I. Dvořákové, máme dobré ohlasy.

J. Šebák: Děkuji že jste dorazili, za celý zde strávený rok. Pokud bych se už s některými z vás v příštím parlamentu neviděl, tak děkuji za vaše působení a přispění a samozřejmě přeji krásné Vánoce a úspěšný nový rok.

Konec zasedání 22:01

Zapisovatelé: Stanislav Jeřábek

Ověřovatel: Jozef Šebák



Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT ze dne 17. 12. 2018
Koleje Podolí

PREZENČNÍ LISTINA - DELEGÁTI

KLUB	JMÉNO A PŘÍJMĚNÍ	PODPIS
Prezident		
Prezident	Jozef Šebák	
Kolejní kluby		
Silicon Hill	JAKUB RUBAŠ	
Pod-O-Lee	JOZEF BENEŠ	
Buben	VÁCLAV NOVOTNÝ	
Masařka		
Sincoolka	Pavel Valach	
Hlávkova kolej		
Orlík		
Fakultní klub BION		
Zájmové a externí kluby		
BEST Prague	oliver Sklenář	
Křesťanský klub	Václav Syntar	
eFDrive	Radek Volf	
FIT++	Hořava Michal	
ISC CTU in Prague		
AVC studentů ČVUT		
Engineers Prague	Aleš Půhoda	
Akademický senát ČVUT		
AS ČVUT		

